

<p>Foreningen har et abodement til Forenings Let, som er et administrationssystem, hvor vi kan håndtere ventelister, booking og returnering af penge, medlemmer/kontingent, økonomi og hjemmesiden.</p> <p>Vi er enige om at jo flere der kan opgaverne jo bedre, så vi skal have oprettet adgang.</p> <p>Opgaver der kan fordeles ud:</p> <p><u>Penge retur</u>: Eimear, har fået oprettet en email man kan skrive til og Lars Ole laver en introduktion, så hun kan returnere penge.</p> <p><u>Økonomi</u>: Lars Ole</p> <p><u>Booking</u>: Nogle fra GUS teamet ? Tatjana?</p> <p><u>Ventelister</u>: Lars Ole</p> <p><u>medlemmer/kontingent</u>: Lars Ole</p> <p><u>Hjemmesiden</u>: Jakob og Jeannette</p> <p>Jakob var du på flere ?</p>	<p>Lars Ole</p> <p>Tatjana</p> <p>Jakob</p> <p>Jeannette</p>
<p>Kontakten til KBH kommune</p> <p>Tatjana og Lars Ole vil gerne være tovholder.</p> <p>Der er 3 personer vi er i kontakt med, Jakob Schröder, Lars Anker og Andreas.</p> <p>Andreas har sagt vi skal mødes i oktober.</p> <p>Tatjana kontakter Lars Anker. Vi vil gerne have et møde med Andreas, Jakob og Lars Anker. Evt. en medarbejder fra Teknik og miljøforvaltningen. Evt. Jeannette om torsdage. Vi vil gerne præsentere den nye bestyrelse.</p> <p>Vores dagsorden indeholder:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Regnskabet, Det oprindelige budget i forhold til det endelige regnskab. Jakob og Lars Ole ser videre på det og Lars Ole sender regnskabet til os alle. - Brugsaftalen. Tatjana lover at sende den gældende brugsaftale ud til os. -Vi vil gerne selv kunne bestille håndværkere, når der er behov for dette til saunaen -Gøglerstikket, Kan vi på sigt få lov til selv at sætte et stik op, så det bliver foreningens eget stik vi får strøm fra. -Årshjul: vi har brug for en elregning. Afstemme forretningsgange. Klare arbejdsgange. Vi har brug for en el faktura når sæsonen er slut. -Vi vil gerne have besked når der sker grundlæggende ændringer med saunaen, som nu med et helt nyt låsesystem. 	<p>Lars Ole</p> <p>Tatjana</p> <p>Tatjana</p>

<p>-Vi vil gerne have adgang til saunaen ca. 1 måned før sæsonstart, så vi kan forberede os.</p> <p>Tatjana fortæller om vores søster-sauna ved Fisketorvet, de har samme aftale med kommunen, de har løst opgaven på en helt anden måde. Hun skal mødes med Stefani og har lovet at spørge ind til:</p> <p>-Om vi kan se deres budget.</p> <p>-hvordan de gør rent i saunaen.</p> <p><u>a. vagtplan – hvem er ansvarlig?</u></p> <p>Opgaven indeholder</p> <p>-overvåge at alle vagter er dækket</p> <p>- sende venlige reminder, hvis der mangler.</p> <p>Vi talte om:</p> <p>-Er du alene på vagt kan man tage en ven med.</p> <p>-Skal vi have en Bagvagt? , Skal vi lave et TEAM ?</p> <p>Tatjana spørger vores suppleanter om der er en der vil tage opgaven, plan B er at spørge medlemmerne om der er nogen der vil tage opgaven på sig. Michael vil gerne være med til at støtte op, men ikke tov holder.</p>	Tatjana
<p>3. status på saunaen – kode, tider, hvornår,</p> <p>Låsen driller Tomas arbejder på det. Vi talte om det ville give mening med hængelås løsningen som vi havde sidste sæson.</p> <p>Vi vil gerne lave en sauna-test, så vi er sikker på det virker. Jakob arrangere.</p> <p>Daglige rengøring, Tatjana sender lukke beskrivelse til Jeannette der laminere den og hænger den op i saunaen.</p>	Jakob
<p>Vi åbner for adgang så hurtigt som muligt, Lars Ole sender adgangs kode til medlemmerne.</p>	Tatjana Jeannette
<p>4. armbånd udlevering af armbånd til medlemmer,</p> <p>Tatjana og Jeannette kommer med et forslag til næste møde, vil gerne lavet et event</p>	Lars Ole
<p>5. rengøring af saunaen – status. Har vi råd til 2 gange ugentligt? Udsættes</p>	Tatjana Jeannette

<p>6. kommunikation – kanaler og vores tone når vi kommunikerer <i>Udsættes</i></p> <p>7. nye medlemmer fra ventelisten – hvor mange og hvornår</p> <p>Så snart vi har åbnet for saunaen, invitere vi 50 nye medlemmer ind, efter en uge 50 mere o.s.v. Lars Ole Skulle vi ha lavet et intro brev? Hvor mange skal vi blive ?</p> <p>8. jazz and clean – vi har en tradition med at rense bølgen for cigaretskod, hvornår gør vi det? <i>Udsættes</i></p> <p>9. sæson åbning? Skal vi fejre det? Morgenkaffe til alle <i>Udsættes</i></p> <p>10. nyt medlem til bestyrelsen: vi skal have en af suppleanterne ind i bestyrelsen. Alex var interesseret.</p> <p>11. nye åbningstider for 2025 – Tatjana og Eimear har lavet et forslag, er det stadig relevant pr. 1. jan 2025 eller ikke? <i>Udsættes</i></p>	<p>Lars Ole</p>
<p>Næste møde</p> <ul style="list-style-type: none"> • Superfrivillige? • rengøring af saunaen – status. Har vi råd til 2 gange ugentligt? • kommunikation – kanaler og vores tone når vi kommunikerer • jazz and clean – vi har en tradition med at rense bølgen for cigaretskod, hvornår gør vi det? Traditioner overordnet? Årshjul? • sæson åbning? Skal vi fejre det? Morgenkaffe til alle • nye åbningstider for 2025 – Tatjana og Eimear har lavet et forslag, er det stadig relevant pr. 1. jan 2025 eller ikke? <i>Udsættes</i> • armbånd udlevering af armbånd til medlemmer, Tatjana og Jeannette kommer med et forslag til næste møde, vil gerne lavet et event • Tatjana giver en intro til de mapper hun har delt med os på googl drev • Film om at lukke sauna Tatjana hjælp? eller har du allerede en plan? • Fælles dokument til dagsorden og referat? • Tatjana: Hvordan gik det med Elisabeth og Annis kaffeforslag? • Tatjana hvordan gik mødet med Fisketovets sauna? • Vagtplan. 	<p>Tatjana ?</p>